

## Dagsorden

1. Konstituering
2. Godkendelse af referat fra møde 21/2-2021 (sidste gang vi havde bestyrelsesmøde, så vidt jeg kan se)
3. Opsamling på generalforsamlingen (referat på hjemmesiden), herunder:
  - politik mht. kontingentfrihed for titelholdere
  - politik mht. samarbejde med russiske spillere set i lyset af krigen i Ukraine
  - undersøge muligheder for en udfordringsturnering i næste sæson, herunder hvilken form en sådan turnering skal have
  - fremtidig deltagelse i kommunale arrangementer (kulturnat, torvedage, osv.): Skal vi fortsætte med det!?
4. Delegeretmøde 6.maj
  - forslag til ny form for holdturnering (forslag rundsendt)
  - forslag til ændringer i holdturneringsreglementet fra Frederiksværk skakklub (forslag rundsendt)
5. Lokaler (Jesper orienterer)
6. Økonomi (Bent orienterer)
7. Sæsonplan (resterende sæson, og diskussion af evt. særlige aktiviteter til næste sæson)
8. Eventuelt.

Deltagere:

Jesper Kristiansen, Bent Guldborg, Morten Poulsen, Ole Bjerregaard, Frank Iversen (referent)

## Referat

1. Konstituering

Formand: Jesper Kristiansen - valgt på generalforsamling

Næstformand: Morten Poulsen

Kasserer: Bent Guldborg - valgt på generalforsamling

Sekretær: Frank Iversen

2. Godkendelse af referat fra møde 21/2-2021 (sidste gang vi havde bestyrelsesmøde, så vidt jeg kan se)

Godkendt

3. Opsamling på generalforsamlingen (referat på hjemmesiden), herunder:

- politik mht. kontingentfrihed for titelholdere

Argument for: For at lokke medlemmer til

Argumenter imod: Hvis alle titelholdere i hele DK meldte sig ind, så skulle vi betale til DSU.

Bestyrelsen tager stilling i de enkelte sager. Det er en forudsætning at vedkommende deltager i klubbens aktiviteter.

Første brædtet på første hold vil vi gerne fastholde, dvs Mogens Moe er kontingentfri.

- politik mht. samarbejde med russiske spillere set i lyset af krigen i Ukraine

Klimov er medlem af klubben og pt kontingentfri.

Skal Klimov fortsætte som medlem? I og med at Klimov ikke er aktiv, så skal han betale kontingent.

Vil vi principielt støtte at have russiske medlemmer? [Præcision fra Jesper efter bestyrelsesmøde: Og her tænkes på spillere, der som Klimov, er bosiddende i Rusland, og ikke på herboende russere, der naturligvis kan blive medlemmer af klubben på lige fod med andre.] Bestyrelsen spørger DSU om vejledning.

Vil vi principielt støtte at have russiske medlemmer? "

- undersøge muligheder for en udfordringsturnering i næste sæson, herunder hvilken form en sådan turnering skal have

Frank laver oplæg til Grand Prix turnering. Ingen faste åbninger og tillægstid pr træk fx 15 sekunder. Udfordringsturnering ud fra styrkeliste. Bent kommer med oplæg.

- fremtidig deltagelse i kommunale arrangementer (kultur nat, torvedage, osv.): Skal vi fortsætte med det!?

Hovedformål at tiltrække nye medlemmer.

Begrænset effekt i Hørholm. - ny primusmotor skal findes i stedet for Ole. Første lørdag i september og Ole vil gerne støtte en ny primusmotor.

Birkerød torvedage - Frank fortsætter som primusmotor. Giver mere mening da det er tæt på klubben.

Vi kan skrive en mail til medlemmer i løbet af sommeren omkring begge arrangementer med opfordring til at blive primusmotor for Hørholm kulturdag hvis den skal blive til noget.

#### 4. Delegeretmøde 6.maj

- forslag til ny form for holdturnering (forslag rundsendt)

- forslag til ændringer i holdturneringsreglementet fra Frederiksværk skakklub (forslag rundsendt)

- 8 HK foreslår to spor. Et søndagsspor og et hverdagsspor. **Vi stemmer imod:**
  - Kompliceret og svært at forstå. - det gør det ikke nemmere efter vores opfattelse.
  - Vi har i forvejen svært ved at fylde med tilmeldte hold i 8 HK.
  - Hvor skal række A så rykke op til?
  - Hvilket hold rykker så op til divisionen?
  - Hvis hverdagsvinderen så rykker op til divisionen, så vil de alligevel lade være med at rykke op?
- Fr.værk foreslår ændringer til holdreglementet.
  - **Vi stemmer imod.** til §8 - det gør det sværere at få fyldt hold hvis der ikke er maksimal fleksibilitet.
  - "En spiller, der ønskes anvendt som reserve, må ikke stå højere på klubbens styrkeliste end den spiller, der spiller sidste bræt på det ovenfor liggende hold." **Vi stemmer imod**, da vi fortsat ønsker maksimal fleksibilitet.
  - §15 - **Det støtter vi.** Ingen præmie hvis man lader være med at rykke op.
  - §6 - **Det støtter vi.** Det er i orden at have spillende kampleder i A, B, og C-rækkerne.
- Solrød:
  - "Før indbydelsen sendes ud til klubberne, skal reglement for årets turnering være tilgængeligt på holdsiden." - **vi støtter.**
  - "Bortset fra M-rækken, som spiller søndag, spilles alle kampe i de øvrige rækker mandag – torsdag. Undtagen er selvfølgelig kampe, hvor klubber kan forlange dem spillet søndag. Dvs. fredagskampe er ikke længere tilladt, herunder især fællesstævner, medmindre de involverede klubber aftaler det." **Vi støtter.**
  - "Eventuelle fællesstævner fastlægges før første runde spilles." **Vi stemmer imod.**
  - "I tilfælde af manglende hold i en række, kan holdturneringslederen enten annullere en nedrykning eller rykke et ekstra hold op. Rækkerne skal fyldes op 'ovenfra', dvs. m-rækken, a-række mv. Det gamle reglement indeholdt bestemmelser om, at holdturneringslederen havde disse beføjelser." **Det lyder fornuftigt, vi støtter.**
  - "Hovedkredsbestyrelsen må i gang med forhandlinger med de øvrige hovedkredse . især, 1. og 2. – om en ny struktur for holdturneringen, hvor man spiller i rækker uafhængige af hovedkredsgrænser." **Vi støtter.**

#### 5. Lokaler (Jesper orienterer)

Jesper har spurgt kommunen hvad status er på vores lokaleansøgning. Jesper kigger også på muligheder for enten fast eller ad hoc lokaler - to er nogengange i underkanten.

#### 6. Økonomi (Bent orienterer)

Budget og regnskab er i kontrol - se udsendte. Ingen øvrige kommentarer.

#### 7. Sæsonplan (resterende sæson, og diskussion af evt. særlige aktiviteter til næste sæson)

2021/2022:

- Hurtigskakturnering i gang.
- Afslutning - vi byder på et glas og ønsker god sommer.

2022/2023:

- Holdtræning, især førsteholdet.
  - Sæt 3 mandage af med mulighed for alle medlemmer lytter med.
  - Invitér GM eller stærk spiller til en eller to søndage, også åben for alle medlemmer. I starten af sæsonen til opstart.
  - Sikre at øvrige aktiviteter i klubben kan passes ind fx opsamlingsrunder.
- Grand Prix tilføjes sandsynligvis.

#### 8. Eventuelt.

- Kiosk - kun mobilepay fremover!
- Bent har bedt kommunen om at forbedre lås på skabene. Bent rykker.
- Ole er begyndt at bygge det nye web-hotell. Login bliver ændret og Ole vil udsende mail til medlemmerne. Vi vil også forsøge at uploade referater.
- Klubturnering - mange udsatte partier. Opfordre til afvikling privat og at opsamlingsrunder skal bruges. Ove styrer det på en god måde.
- Bent får indgraveret klubmestre på pokalen.